

Opportunities and Challenges in Belt-Road projects: Insights of Leaders in the Field

會計專業和企業在一帶一路項目的經驗

Co-organizers 合辦：

Deloitte.



Supporting Organization 支持機構：



► About CSHK 研究中心簡介 ◀

Led by Professor Linda Chelan Li and a cross-disciplinary team of experts, the mission of CSHK of City University of Hong Kong is to conduct impactful applied research in response to real-life sustainability challenges in Hong Kong and the Region. One of the themes of focus is the opportunities and challenges offered by the Belt-Road Initiative (BRI). CSHK works collaboratively with industry, professional services and business sectors, and the government through the innovative platform “Sustainable Hong Kong Research Hub”.

<https://www.facebook.com/sushkresearchhub/>

由香港城市大學公共政策學系李芝蘭教授出任中心總監的「香港持續發展研究中心」CSHK，旨在以應用研究方式應對香港及區域有關現實生活持續發展的挑戰，重點主題之一是一帶一路倡議的機遇和挑戰。我們以「香港持續發展研究樞紐」這個創新的開放平台，與業界、專業服務及商界和政府之間通力合作。

<https://www.facebook.com/sushkresearchhub/>

► About the Professional Training Programme Series 培訓系列簡介 ◀

Exemplary of the joint collaboration with professional services and industry, the ‘HK Professional Services in Belt and Road Initiative’ Professional Training Programme Series is the flagship programme CSHK jointly organizes with various professional firms and bodies to deepen the understanding amongst the professionals of BRI through experience sharing and reflection, and thereby raise capacity to take advantage of the development opportunities.

作為專業服務與業界合作的模範，「香港專業服務在一帶一路」專業培訓系列是香港持續發展研究中心與各專業機構和團體共同舉辦的旗艦計劃，透過經驗分享及反思加深專業人士對一帶一路倡議的了解，從而提高把握發展機遇的能力。

日期：2017年9月14日（星期四）

時間：上午9時至中午12時15分

地點：香港城市大學劉鳴燁學術樓14樓221室

對象：香港專業會計師、學生及有興趣了解或參與一帶一路倡議的公眾人士

語言：廣東話

費用：港幣500元正（香港會計師公會會員：9折優惠；全職大學生限額優惠：\$150）

持續進修小時（香港會計師公會認可）：3小時

課程內容 ►

登記及入座 (9:00 - 9:15)

第一節 (9:15 - 10:25)

會計專業參與一帶一路項目的經驗分享

一帶一路政策對企業的意義、會計行業的機遇與挑戰，以及實質推進工作中的經驗分享

講者：施能自先生

德勤中國“一帶一路”服務領導合夥人、於德勤中國主管有關一帶一路倡議的工作



主持：巫麗蘭教授

香港持續發展研究中心副主任、
會計學教授、中國審計及稅務研究專家

茶點小休* (10:25 - 10:55)

第二節 (10:55 - 12:05)

一帶一路投資風險的分析與管理

剖析中國（包括香港）企業投資一帶一路所遇到的財、稅、法律風險，並提出具體的解決之道

講者：李曉暉先生

德勤全球基礎設施業務中心主管合夥人。專注於為中國企業一帶一路投資或工程項目提供稅務諮詢、稅收籌劃服務



總結、致謝及合照 (12:05 - 12:15)

每名出席者均可獲贈新書《突破瓶頸——香港會計業》乙本及課程出席證書乙張！

* 額外活動：新書發佈會 (10:25 - 10:55)

本書數位作者將出席新書發佈會，就如何突破香港會計業瓶頸、令各階層的香港會計專業人士受益，即場分享和交流心得。

查詢：Mr. Jeffrey Chung 鍾先生 (Tel 電話: 3442 8914; Email 電郵: sushkhub@cityu.edu.hk)



Enrollment and payment 報名及繳費方法：

Please print and complete the following enrollment form, attach a crossed cheque payable to “City University of Hong Kong” and send to “Mr. Jeffrey Chung, Department of Public Policy / Research Centre for Sustainable Hong Kong, City University of Hong Kong” by mail on or before 7 Sep 2017 (Thursday).

請列印及填妥以下報名表格，聯同劃線支票（抬頭請填上「香港城市大學」），寄回「香港城市大學香港持續發展研究中心 / 公共政策學系鍾先生收」，截止日期為2017年9月7日（星期四）。

Limited seats. First come first serve. Enroll now!

名額有限，先到先得，請立即報名參加！

Enrollment Form 報名表格

CSHK “Hong Kong Professional Services in Belt and Road Initiative” Professional Training Programme Series (I)

香港持續發展研究中心「香港專業服務在一帶一路」專業培訓課程系列（一）

Opportunities and Challenges in Belt-Road projects: Insights of Leaders in the Field

「會計專業和企業在一帶一路項目的經驗」

Name 姓名： Mr / Ms _____

Company 公司： _____

Position 職位： _____

Tel 電話： _____

Address 地址： _____

(Please fill in your postal address for refund in case the event is full or cancelled 請填上你的通訊地址，以備因活動已額滿或取消而退款之用)

Email 電郵： _____

Fee and Payment:

HKICPA member 香港會計師公會會員 (HK\$ 450), membership no. 會員編號： _____

Students 學生 (HK\$150) (Please attach a copy of your student ID 請附上你的學生證副本)

Others 其他 (HK\$500)

Cheque No. 支票號碼： _____ (Payable to “City University of Hong Kong”; please also indicate your full name and contact method at the back of the cheque 抬頭請填上「香港城市大學」；請於支票背面填寫你的姓名及聯絡方法)

Signature 簽名： _____ Date 日期： _____

Terms & Conditions: 1. Enrollments are offered on a first-come-first-serve basis. Cash will not be accepted. 2. Walk-ins are not accepted. 3. No-shows will be charged and payments are non-refundable unless the event is cancelled by the organizer. 4. Refunds can be arranged for cancellations 3 working days before the event, and a HK\$100 handling fee will be charged. 5. All enrollment applications are subject to the sole discretion of CSHK. 6. Participants must attend the whole event. Otherwise, no CPD hour will be given. 7. CSHK reserves the right to cancel, or change the date, time, venue and contents due to unforeseen circumstances.

條款和條件（請以英文版本為準）：1. 報名為「先到先得」，不接受現金付款。2. 不接受即場報名。3. 缺席者的付款不予退還，除非活動由主辦團體取消。4. 在活動前3個工作天申請取消報名可獲退款，退款手續費為港幣一百元。5. 接受或拒絕任何報名全由CSHK決定。6. 參加者必須完成整場活動，否則不會給予CPD小時。7. CSHK保留因不可預測的情況而取消或改變活動日期、時間、地點和內容的最終決定權。

Personal Data: Your personal data collected from the enrolment process and administration of courses/events/activities will be used for the purpose of the administration of the course/event/activity on which you are enrolled (“Event”). Such data collected may be accessible by the Centre’s officers, persons or committees processing the application and related matters. In addition, the Centre may use the collected data for statistical research and analysis. By submitting this Enrollment Form, you understand and agree that the Centre may provide your personal data above to co-organisers/service providers in or outside Hong Kong for the purpose relating to the Event. The Centre intends to use the personal data of your name, email address and correspondence address to inform you, where relevant, of members’ benefits, goods, services, facilities and events organized or provided by the Centre or other organizations. You may opt out of receiving such materials at any time by sending an email to the Centre at sushkhub@cityu.edu.hk.

個人資料（請以英文版本為準）：從報名和課程/活動的管理過程中收集到的個人資料將用於管理您報名的課程/活動（“活動”）。研究中心的職員、處理報名及相關事宜的人員或委員可以獲得這些收集到的資料。另外，研究中心也可以利用收集到的資料進行統計研究和分析。通過提交此報名表格，您了解並同意研究中心可以將您的個人資料基於與活動有關的目的而提供給香港境內或境外的協辦單位/服務提供者。研究中心將使用您的姓名、電子郵件地址和通訊地址，在相關情況下通知您有關研究中心或其他組織提供的會員福利、商品、服務、設施和活動。若選擇不接收此類資訊，您隨時可以發送電子郵件至研究中心 sushkhub@cityu.edu.hk。